
Zápis ze schůze OV Vratíkov konané dne 7. 6. 2023 v 18:30 hodin

Přítomni:
Členové OV: Petra Jakubcová, Michal Sychra, Tomáš Sychra, Jan Šmíd,Petr Novotný, Hana 
Novotná, Martin Drška
Hosté: místostarosta Ing. Lukáš Holík, správce posilovny Martin Štarman
Občané: 8 občanů obce

 Program: 1) Zahájení, schválení programu                              
                   2) Dotazy a připomínky občanů                               
                   3) Kontrola úkolů                              
                   4) Posilovna                               
                   5) PD plynofikace, revitalizace rybníka, II. etapa opravy cesty k lesu
                   6) Pouť, akce 2. pololetí 
                   7) Podměty a připomínky členů OV                               
                   8) Různé 

1)
Petra Jakubcová přivítala přítomné, zahájila schůzi a předala slovo panu Lukáši Holíkovi. Pan 
místostarosta seznámil občany se stavem plánovaných investičních akcí obce viz. bod 5) + 
předal informace o opravě kříže u domu č.p. 37, seznámil s plánovanou cyklostezkou a 
zodpovídal dotazy občanů viz. bod 2).  

2)
Byly zodpovězeny veškeré dotazy a vyslechnuty připomínky přítomných občanů:

- Stížnost na neprofesionální jednání a na komunikaci s pracovníky Odboru TOŽP – 
odpadové hospodářství.

- Stížnost na bodové hodnocení v systému třídění odpadů. Občané žádají o 
přehodnocení bodování z důvodu topení v kotlích na tuhá paliva.

- Upozornění na chybějící dešťové vpustě v ulici Nová cesta. Po deštích stojí na 
komunikaci dlouhodobě voda (v zimním období nebezpečí námrazy – bude 
zařazeno do požadavků OV Vratíkov do rozpočtu města na r.2024).

- Stížnost na stav údržby travnatého porostu na hřbitově v Boskovicích (nevysečeno 
+ „krtičáky“).

- Stav prodejny v obci.

3)
Oprava plotu na hřišti – úkol trvá (P. Jakubcová)
Oprava cesty k lesu – úkol trvá (viz. bod 5) 
Ořez porostu kolem hl. komunikace směrem do Boskovic – úkol trvá (M. Drška)
Zakoupení party stanu – úkol splněn
Nacenění opravy chodníků – jednáno s firmou STAVODOS. Letos nemají možnost chodník 
opravit. Bude zažádáno o zařazení opravy do oprav města na rok 2024.



Ořez keřů pod zastávkou – úkol splněn ( r.2024 proběhne zmlazovací ořez zlatice)
Instalace odpadkového koše na psí exkrementy – úkol splněn - nedodány sáčky!!

4)
Správce posilovny obce, pan Martin Štarman, informoval o pravidelném využívání prostor 
posilovny. Vybavení je prozatím dostačující, do budoucna bude potřeba doplnit vybavení 
sadou činek, která je finančně náročnější. Správce odevzdal finanční částku do rozpočtu OV 
v hodnotě 5700,- za pronájem.

5)
Na žádost OV bylo dokončení projektové dokumentace plynofikace obce zařazeno opět do 
rozpočtu města (částka 360 tis.).
Revitalizace rybníku se uskuteční po vypsání dotačního programu Ministerstva ŽP, na který se 
stále čeká.
Dokončení opravy cesty k lesu nelze uskutečnit v celém úseku a to z důvodu, že část cesty je 
v soukromém vlastnictví. Oprava bude projednána Zastupitelstvem města. 

6)
Pouť v obci letos připadá na neděli 20. srpna 2023. 
Program: pátek 18. 8. – taneční zábava na hřišti

    sobota 19. 8. – přátelské fotbalové utkání
    neděle 20. 8. – mše svatá u kaple, posezení s hudbou na hřišti.

Pouťové atrakce zajistí opět p. Nový.
 

Plánované akce pro veřejnost ve 2. pololetí 2023:
- Červenec – Prázdninové putování za vodníkem
- Srpen – Pouť
- Říjen – Putování s lampionky
- Listopad – Adventní tvoření
- Prosinec – Setkání s Mikulášem, Vánoční koncert, Krmení zvířátek, Silvestrovský 

pochod

7)
Z důvodu poruchy rozhlasového zařízení jsou informace občanům podávány pouze v textové 
podobě - nástěnka, webové stránky, fcb. Rozhlasové zařízení předáno k reklamaci.

24.5. proběhla v obci schůzka s p. Siverou. Řešena stínící plachta nad pískovištěm (plachta 
odvezena na reklamaci), doplnění hracích prvků, oprava basketbalového koše a výměna sítě 
na nohejbal.   



31.8. proběhne přátelské setkání členů OV přidružených obcí, tentokrát na Bačově (zúčastní 
se: Jakubcová P., Sychra T., Drška M.).
6.9. v 10 h proběhne schůzka na MěÚ s vedením města (zúčastní se: Jakubcová P., Sychra T.)

8)
Paní Káliková přečetla členům OV připravený zápis do místní kroniky za r. 2022 a po drobných 
úpravách byl zápis schválen členy OV a bude ručně do kroniky zapsán.

20.5. proběhl plánovaný výlet – Baťův kanál + obec Modrá. Počasí se ten den umoudřilo, 
plavba byla příjemná a zajímavá. Ohlasy na uskutečněný zájezd byly velice příznivé – své si 
našli jak děti, tak dospělí i senioři.

Dětský den konaný 3.6. na místním hřišti se vydařil. Pro děti byly připraveny pohádkové úkoly, 
odměny a občerstvení zdarma, skákací hrad.  

Závěr: 
• Občané žádají o přehodnocení bodového systému třídění odpadů.
• OV žádá o dodání sáčků ke koši na psí exkrementy.
•  OV žádá o dokončení opravy cesty k lesu (s vyčleněním úseku v soukromém 

vlastnictví pana M. S.).
• OV žádá o zařazení opravy chodníku (č.p. 14 - č.p. 83), výměny obrubníků (č.p. 12 – 

č.p. 14) a doplnění obrubníků z důvodu ucpávání vpustě (č.p. 1 – č.p. 21) do oprav 
v rámci města na r. 2024. 

Zapsala: H. Novotná                                                    Ověřila: P. Jakubcová


